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Protokół nr 67/2012 

z posiedzenia Zarządu Powiatu 

w dniu 18 lipca 2012 r. 
 

 
Posiedzenie otworzyła Przewodnicząca Zarządu- Ewa Dembek /lista obecności stanowi załącznik nr 1/. 
Starosta poinformowała, iż nastąpi zmiana w proponowanym porządku posiedzenia Zarządu. Punkt szósty 
zostanie zdjęty z porządku obrad. Na wniosek Skarbnik punkt szósty: „Przyjęcie projektu uchwały Rady 
Powiatu w sprawie uchwalenia regulaminu wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w szkołach  
i placówkach oświatowych oraz w placówkach opiekuńczo – wychowawczych prowadzonych przez Powiat 
Nowomiejski.” został zastąpiony punktem: „Przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie emisji 
obligacji.” Starosta zawnioskowała o zaakceptowanie porządku posiedzenia ze zmianą oraz z rozszerzeniem 
porządku. Do proponowanego porządku Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych uwag. Stanowi on 
załącznik nr 2. 
 

Pierwszym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie protokołów nr: 64/2012, 65/2012, 66/2012. 
 

Członkowie Zarządu jednogłośnie przyjęli ww. protokoły. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński,  
K. Trzaskalska, W. Jabłoński, A. Głowacki.  
 

Drugim punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie 
udzielenia pomocy finansowej Gminie Biskupiec przeznaczeniem na realizację w roku 2012 zadania 
„Przebudowa drogi gminnej Nr 180068 Łąkorz - Gaj - Bielice”. 
 

/Na posiedzenie wszedł pan Ryszard Kłosowski- Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Nowym Mieście 
Lubawskim/ 
 

Pan R. Kłosowski szczegółowo omówił projekt uchwały. Dodał, że pomoc finansowa dla Gminy Biskupiec 
udzielona zostanie w wysokości 150.000,00 zł. Powiat odzyskane pieniądze przeznaczy na przebudowę 
mostu w miejscowości Łąkorek. 
 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński, K. Trzaskalska,  
W. Jabłoński, A. Głowacki.  
 

Trzecim punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie 
udzielenia pomocy finansowej Gminie Nowe Miasto Lubawskie przeznaczeniem na realizację w roku 
2012 zadania „Przebudowa drogi gminnej Jamielnik – Gryźliny”. 
 

Pan R. Kłosowski szczegółowo omówił projekt uchwały. Poinformował, że pomoc finansowa dla Gminy 
Nowe Miasto Lubawskie udzielona zostanie w wysokości 170.000,00 zł. Powiat za odzyskane pieniądze 
odnowi nawierzchnię na odcinku drogi Nowy Dwór - Chrośle. Kontynuacja ubiegłej „Schetynówki” wynosi 
680 metrów. Dodał również, iż Wójt zobowiązał się dodatkowo dołożyć 14.000,00 zł, jeżeli Powiat dołoży 
14.000,00 zł by dokończyć 115 metrów drogi w miejscowości Nowy Dwór Bratiański.  
 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński, K. Trzaskalska,  
W. Jabłoński, A. Głowacki. 
 

Skarbnik dodała, że w budżecie zostały zabezpieczone środki w wysokości 230.000,00 zł dla Gminy 
Kurzętnik na wydatki bieżące w Zarządzie Dróg Powiatowych. Zapytała, czy to zadanie będzie realizowane? 
Pan R. Kłosowski wyjaśnił, iż Gmina Kurzętnik nie otrzymała dofinansowania. Zadanie nie będzie 
realizowane.  
Skarbnik dodała również, iż 230.000,00 zł w budżecie było zapisane zarówno po stronie dochodów jak i 
wydatków bieżących w ZDP. Poza tym 230.000,00 zł Powiat powinien przekazać Wójtowi Gminy 
Kurzętnik. Poinformowała, że Zarząd musi zadecydować, czy 230.000,00 zł pozostanie w budżecie ZDP, 
czy też nie.  
 

Zarząd zadecydował, aby zdjąć 230.000,00 zł po stronie dochodów oraz by pozostawić 230.000,00 zł ZDP. 
Zadecydowano również, iż nie przekaże się 230.000,00 zł Gminie Kurzętnik, ponieważ Gmina nie uzyskała 
dofinansowania, zadanie nie będzie realizowane.  
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Czwartym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie 
zatwierdzenia specyfikacji istotnych warunków zamówienia na roboty budowlane dla zadnia 
„Przebudowa drogi powiatowej Nr 1299N gr. woj. (Brodnica) – Krotoszyny – Szwarcenowo – dr. pow. 
Nr 1333N (Radomno) na odcinku stanowiącym dojazd do przebudowywanego mostu w m. Łąkorek”. 
 

Pan R. Kłosowski szczegółowo omówił specyfikację istotnych warunków zamówienia, która stanowi 
załącznik nr 3. Dodał, iż termin rozliczenia się z Ministerstwem Infrastruktury mija 15 października 2012 r. 
 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę Zarządu Powiatu. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński,  
K. Trzaskalska, W. Jabłoński, A. Głowacki. 
 

Piątym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie powołania 
komisji do przeprowadzenia przetargu nieograniczonego na roboty budowlane dla zadania 
„Przebudowa drogi powiatowej Nr 1299N gr. woj. (Brodnica) – Krotoszyny – Szwarcenowo – dr. pow. 
Nr 1333N (Radomno) na odcinku stanowiącym dojazd do przebudowywanego mostu w m. Łąkorek”. 
 

Członkowie Zarządu wybrali następujący skład komisji do przeprowadzenia przetargu nieograniczonego na 
roboty budowlane dla zadania „Przebudowa drogi powiatowej Nr 1299N gr. woj. (Brodnica) – Krotoszyny – 
Szwarcenowo – dr. pow. Nr 1333N (Radomno) na odcinku stanowiącym dojazd do przebudowywanego 
mostu w m. Łąkorek”: 

1. Przewodniczący – Umiński Wojciech, 
2. Zastępca przewodniczącego – Banaszewska Alina, 
3. Sekretarz – Robaczewska Joanna, 
4. Członek komisji – Kiński Sebastian.  

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę Zarządu Powiatu. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński,  
K. Trzaskalska, W. Jabłoński, A. Głowacki. 
 

Pierwszym punktem rozszerzenia porządku było zapoznanie się z Postanowieniem dotyczącym 
przebudowy drogi powiatowej Nr 1248N gr. woj. (Ciche) – Nielbark – gr. woj. (Brzozie) przez wieś 
Nielbark do drogi krajowej Nr 15.  
 

Pan R. Kłosowski wyjaśnił, iż Regionalny Dyrektor Ochrony Środowiska w Olsztynie wydał postanowienie, 
że dla przedsięwzięcia polegającego na przebudowie drogi powiatowej Nr 1248N gr. woj. (Ciche) – Nielbark 
– gr. woj. (Brzozie) przez wieś Nielbark do drogi krajowej Nr 15, nie istnieje konieczność przeprowadzenia 
oceny oddziaływania na środowisko. Postanowienie stanowi załącznik nr 4.  
 

Zarząd zapoznał się z ww. postanowieniem.  
 

Skarbnik poruszyła również temat przebudowy drogi, która ma być realizowana w 2013 roku. W niniejszej 
sprawie została już podjęta uchwała Rady Powiatu. Wysokość nakładu wynosi 1.200.000,00 zł. Wkład 
własny stanowi 50 %. Zasugerowała, czy nie byłaby konieczna zmiana uchwały oraz rozmowa z Wójtem, 
aby jego wkład był większy, niż 50 %, ponieważ Powiatu nie będzie stać, aby pokryć koszt zadania w 50 %.  
Skarbnik zaproponowała, aby wystosować pismo do Wójta o wyrażenie zgody na dofinansowanie zadania w 
większym stopniu niż 50 %.  
Pan R. Kłosowski zawnioskował także, aby Zarząd znalazł jakieś środki pieniężne, by wspomóc gminy 
powiatu nowomiejskiego podczas składania wniosków na remonty drogowe.  
 

/Pan R. Kłosowski opuścił posiedzenie Zarządu/  
 

Członkowie Zarządu analizując sytuację finansową oraz budżet ZDP zadecydowali, aby 230.000,00 zł ZDP 
przeznaczyło na inwestycje drogowe zamiast na wydatki bieżące. 
 

Szóstym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie 
emisji obligacji. 
 

Skarbnik szczegółowo omówiła wszystkie elementy dotyczące emisji obligacji. Poinformowała, iż chcąc 
wypuścić obligacje, Powiat musi spłaci kredyt z banku Spółdzielczego. Dodała, że na najbliższej Sesji Rady 
Powiatu oraz Wspólnych Komisjach udział weźmie osoba z zewnątrz- przedstawiciel firmy konsultingowej, 
z którą współpracuje Powiat Nowomiejski.   
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Członkowie Zarządu jednogłośnie przyjęli projektu uchwały Rady Powiatu. Za głosowali: E. Dembek,  
M. Buliński, K. Trzaskalska, W. Jabłoński, A. Głowacki.  
 

Siódmym punktem porządku posiedzenia było Przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie 
zmiany uchwały Nr VII/65/2011 Rady Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim z dnia 23 lutego 2011 
roku w sprawie określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycieli nie 
wymienionych w art. 42 ust. 3 Karty Nauczyciela, nauczycieli szkół zaocznych oraz zasad zaliczania do 
wymiaru godzin poszczególnych zajęć w kształceniu zaocznym.  
 

/Na posiedzenie Zarządu wszedł pan Andrzej Korecki- naczelnik wydziału Oświaty, Kultury i Promocji/ 
 

Pan A. Korecki wyjaśnił, iż projekt uchwały dotyczy wymiaru godzin zajęć nauczycieli. W pierwotnej 
uchwale zapisano 30 godzin, a powinno być 35 godzin.  
Pani K. Trzaskalska dodała, że 30 godzin dotyczy bibliotek szkolnych, 35 godzin ustala się w bibliotekach 
pedagogicznych.  
 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały Rady Powiatu. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński,  
K. Trzaskalska, W. Jabłoński, A. Głowacki.  
 

Ósmym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie 
zmiany uchwały nr XIV/219/2012 Rady Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim z dnia 28 czerwca 
2012 roku w sprawie zasad udzielania i rozmiaru obniżek tygodniowego obowiązkowego wymiaru 
godzin dla nauczycieli, którym powierzono stanowiska kierownicze w szkołach i placówkach oraz 
zasad zwalniania ich od obowiązku realizacji tygodniowego obowiązkowego wymiaru zajęć 
dydaktycznych, wychowawczych i opiekuńczych.  
 

Pan A. Korecki wyjaśnił, że niniejsza uchwała jest konsekwencją poprzedniej. Tygodniowy wymiar zajęć 
powinien wynieść 17 godzin zamiast 15.  
 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały Rady Powiatu. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński,  
K. Trzaskalska, W. Jabłoński, A. Głowacki.  
 

Analiza wyniku rekrutacji do szkół ponadgimnazjalnych. 
 

Pan A. Korecki omówił także na posiedzeniu Zarządu wyniki rekrutacji do szkół ponadgimnazjalnych. 
Starosta dodała, iż gimnazjum w powiecie nowomiejskim zakończyło łącznie 587 uczniów, z tego 116 
uczniów wybrało szkołę ponadgimnazjalną poza powiatem nowomiejskim.  
Członkowie Zarządu postanowili zaprosić na posiedzenie panią Barbarę Orłowską. 
 

/Na posiedzenie Zarządu weszła pani Barbara Orłowska- pracownik wydziału Oświaty, Kultury i Promocji/  
 

Wyniki rekrutacji na rok szkolny 2012/2013 stanowią załącznik nr 5. 
Członkowie Zarządu analizując wyniki rekrutacji w szkołach ponadgimnazjalnych postanowili, aby  
w Zespole Szkół im. C. K. Norwida utworzyć, zamiast proponowanych 5 klas zawodowych w tym 1 klasy 
specjalnej, 4 klasy zawodowe w tym 1 klasę specjalną tak jak ustalono w arkuszu organizacyjnym. 
W Zespole Szkół Zawodowych w Nowym Mieście Lubawskim Zarząd zadecydował, aby w technikum 
agrobiznesu oraz technikum żywienia i usług gastronomicznych przedmioty ogólnokształcące były 
przeprowadzone razem, zaś przedmioty zawodowe realizowane osobno.  
Członkowie Zarządu analizując Zespół Szkół Rolniczych w Czachówkach postanowili zorganizować 
spotkanie z Wójtem Tomaszewskim odnośnie znalezienia siedziby dla tejże szkoły.  
Starosta dodała, że bardzo dobrym pomysłem byłoby przeniesienie szkoły do Biskupca. Jeżeli Wójt nie 
przystanie na takową propozycję Powiat nie będzie w stanie utrzymać tak dużego obiektu, jakim jest szkoła 
w Czachówkach. 
 

Pani K. Trzaskalska zasugerowała, aby Dyrektorzy szkół nie składali aneksów do organizacji roku szkolnego 
na początku września. Zawnioskowała, aby poinformować ich, iż należy złożyć je, np. do 20 sierpnia,  
a następnie zatwierdzić aneksy z końcem sierpnia.  
 

/Pani B. Orłowska opuściła posiedzenie Zarządu/  
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Drugim punktem rozszerzenia porządku posiedzenia było zapoznanie się z umową dotyczącą 
likwidacji Warmi ńsko – Mazurskiej Biblioteki Pedagogicznej im. K. Wojtyły w Elbl ągu Filia w 
Nowym Mieście Lubawskim oraz utworzenia Powiatowej Biblioteki Pedagogicznej w Nowym Mieście 
Lubawskim.  
 

Pan A. Korecki przedstawił projekt umowy dotyczącej likwidacji Warmińsko – Mazurskiej Biblioteki 
Pedagogicznej im. K. Wojtyły w Elblągu Filia w Nowym Mieście Lubawskim oraz utworzenia Powiatowej 
Biblioteki Pedagogicznej w Nowym Mieście Lubawskim. Stanowi ona załącznik nr 6.  
Przedstawił również wystosowane do pani Anny Wasilewskiej pismo, dotyczące proponowanej dotacji na 
prowadzenie Powiatowej Biblioteki Pedagogicznej w Nowym Mieście Lubawskim oraz kosztów utrzymania 
Filii w Nowym Mieście Lubawskim.  
Zarząd zadecydował, aby powyższe pismo uzupełnić o kwoty realnego utrzymania biblioteki oraz wysokości 
dotacji jaką Powiat ma otrzymać na prowadzenie biblioteki. Pismo stanowi załącznik nr 7.  
 

Członkowie Zarządu zapoznali się z ww. umową.  
 

Trzecim punktem rozszerzenia porządku było Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie 
przystąpienia do projektu pod nazwą „Id ę świadomie w przyszłość” - zajęcia pozalekcyjne dla szkół 
zawodowych Powiatu Nowomiejskiego.  
 

Pan A. Kłosowski omówił szczegółowo projekt uchwały.  
 

Zarząd jednogłośnie podął uchwałę Zarządu Powiatu. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński,  
K. Trzaskalska, W. Jabłoński, A. Głowacki. 
 

/Pan A. Korecki opuścił posiedzenie Zarządu/  
 

Dziewiątym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie 
uchwalenia zmiany Statutu Powiatu Nowomiejskiego.  
 

Sekretarz wyjaśniła, iż zmiana związana jest z przejęciem biblioteki pedagogicznej.  
 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały Rady Powiatu. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński,  
K. Trzaskalska, W. Jabłoński, A. Głowacki. 
 

Dziesiątym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z kwartalną informacją  
o wydatkowaniu środków finansowych Warsztatu Terapii Zajęciowej w Nowym Mieście Lubawskim 
za II kwartał 2012 roku.  
 

Skarbnik szczegółowo omówiła kwartalną informację o wydatkowaniu środków finansowych Warsztatu 
Terapii Zajęciowej w Nowym Mieście Lubawskim za II kwartał 2012 roku. Stanowi ona załącznik nr 8.  
 

Zarząd zapoznał się z powyższą informacją.  
 

Jedenastym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie 
zmian w WPF. 
 

Skarbnik szczegółowo omówiła zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej. Poinformowała, iż będą one 
również omawiane na Wspólnych Komisjach.  
 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały Rady Powiatu. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński,  
K. Trzaskalska, W. Jabłoński, A. Głowacki.  
 

Dwunastym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie 
zamian w budżecie.  
 

Skarbnik omówiła zmiany w budżecie Powiatu Nowomiejskiego. Poinformowała, iż będą one także 
omawiane na Wspólnych Komisjach. 
 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały Rady Powiatu. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński,  
K. Trzaskalska, W. Jabłoński, A. Głowacki.  
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Czwartym punktem rozszerzenia porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 
sprawie ogłoszenia trzecich rokowań na sprzedaż nieruchomości gruntowych niezabudowanych wraz z 
udziałami w drodze dojazdowej położonych w Nowym Mieście Lub, przy ul. Kopernika stanowiących 
własność Powiatu Nowomiejskiego, ustalenia cen wywoławczych, wysokości zaliczki oraz powołania 
komisji do przeprowadzenia trzecich rokowań.  
 

/Na posiedzenie Zarządu weszła pani Jolanta Haska- pracownik wydziału Geodezji i Nieruchomości/  
 

Pani J. Haska wyjaśniła, iż powyższa uchwała dotyczy rokowań na działki przy ul. Kopernika w Nowym 
Mieście Lubawskim. Poprosiła Członków Zarządu, aby ustalili wysokość cen wywoławczych 
nieruchomości. 
Zarząd zadecydował, aby cenę wywoławczą nieruchomości obniżyć do 55 %.  
Wicestarosta zapytał, kiedy odbędą się rokowania? 
Pani J. Haska wyjaśniła, iż odbędą się 20 sierpnia 2012 r. 
 

Członkowie Zarządu wybrali następujący skład komisji do przeprowadzenie postępowań: 
 
1) Przewodniczący komisji przetargowej – Marcin Buliński, 
2) Zastępca przewodniczącego komisji przetargowej – Jolanta Domżalska,  
3) Członek komisji przetargowej – Andrzej Samsel, 
4) Członek komisji przetargowej – Wojciech Umiński, 
5) Członek komisji przetargowej – Sebastian Kiński, 
6) Członek komisji przetargowej – Alina Banaszewska. 
 

Członkowie Zarządu jednogłośnie podjęli uchwałę Zarządu Powiatu. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński, 
K. Trzaskalska, W. Jabłoński, A. Głowacki.  
 

Piątym punktem rozszerzenia porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu  
w sprawie wyrażenia zgody na najem części dachu budynku położonego przy ul. Grunwaldzkiej 3  
w Nowym Mieście Lubawskim. 
 

Pani J. Haska wyjaśniła, że powyższy projekt uchwały dotyczy spółki P4 Sp. z o.o. Jest to kolejna umowa, 
więc musi być zgoda Rady Powiatu. 
 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt Rady Powiatu. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński, K. Trzaskalska, 
W. Jabłoński, A. Głowacki. 
 

Szóstym punktem rozszerzenia porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu 
w sprawie wyrażenia zgody na obciążenie nieruchomości stanowiących własność Powiatu 
Nowomiejskiego służebnością gruntową.  
 

Pani J. Haska wyjaśniła, iż służebność dotyczy działek przy parkingu. Dodała, że zostanie ustanowiona 
służebność przejścia i przejazdu dla mieszkańców, którzy jej nie mają. Proponuje się również mieszkańcom 
posiadającym już służebność zmianę drogi, na której jest ona ustanowiona. Koszty związane ze służebnością 
ponoszą mieszkańcy.  
 

Członkowie Zarządu jednogłośnie przyjęli projekt uchwały Rady Powiatu. Za głosowali: E. Dembek, M. 
Buliński, K. Trzaskalska, W. Jabłoński, A. Głowacki.  
 

Siódmym punktem rozszerzenia porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu 
w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie na rzecz Lubawskiej Spółki Komunalnej Spółka z o.o.  
w Lubawie służebności przesyłu.  
 

Pani J. Haska wyjaśniła, że wpłynął wniosek Lubawskiej Spółki Komunalnej stanowiący załącznik nr 9,  
w sprawie wyrażenia zgody na lokalizację sieci ciepłowniczej w działce nr 488/21 obręb 9 przy ul. 
Grunwaldzkiej.  
 

Członkowie Zarządu zapoznali się z wnioskiem Lubawskiej Spółki Komunalnej oraz jednogłośnie przyjęli 
projekt uchwały Rady Powiatu. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński, K. Trzaskalska, W. Jabłoński,  
A. Głowacki.  
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/Pani J. Haska opuściła posiedzenie Zarządu Powiatu/ 
 

Ósmym punktem rozszerzenia porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu  
w sprawie uzgodnienia projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego fragmentu 
gminy Biskupiec w obrębie geodezyjnym Bielice. 
 

/Na posiedzenie Zarządu wszedł pan Andrzej Samsel- naczelnik wydziału Architektury, Budownictwa  
i Gospodarki Mieniem/  
 

Pan A. Samsel wyjaśnił, iż teren powyższego planu jest przeznaczony pod zabudowę produkcyjną oraz 
szczegółowo omówił powyższy projekt uchwały.  
 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę Zarządu Powiatu. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński,  
K. Trzaskalska, W. Jabłoński, A. Głowacki. 
 

Dziewiątym punktem rozszerzenia porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 
sprawie uzgodnienia projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego fragmentu gminy 
Biskupiec w obrębie geodezyjnym Fitowo.  
 

Pan A. Samsel poinformował, że obszar jest przeznaczony pod usługi, bazy i składy oraz szczegółowo 
omówił powyższy projekt uchwały.  
 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę Zarządu Powiatu. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński,  
K. Trzaskalska, W. Jabłoński, A. Głowacki. 
 

Dziesiątym punktem rozszerzenia porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 
sprawie uzgodnienia projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego fragmentu gminy 
Biskupiec w obrębie geodezyjnym Łąkarz, obejmującego fragment miejscowości Gaj.  
 

Pan A. Samsel wyjaśnił, iż powyższa uchwała dotyczy terenów z przeznaczeniem na obozowisko harcerskie.  
 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę Zarządu Powiatu. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński,  
K. Trzaskalska, W. Jabłoński, A. Głowacki. 
 

/Pan A. Samsel opuścił posiedzenie Zarządu/ 
 

Ostatni punkt stanowiły sprawy różne.  
 

Członkowie Zarządu w punkcie sprawy różne nie poruszyli żadnego tematu.  
 

Starosta podziękowała za obecność oraz zakończyła posiedzenie Zarządu.  
 
 
 
Protokół sporządziła:       Przewodnicząca Zarządu 
 
Monika Mioskowska       Ewa Dembek 
 


